
3247 


Personaltidning inom FFV Underhåll ssektorn Nr 2 1975 vecka 515 

Salllråd 

OIn ad
salllra 
ÖVer 70 a v personalo r ga nisation e rnas ledamöter i Underhålls
sektv r ns samr åd sgruppe r i Arbo~a och Malmslätt har i 
[ebru: lt'l va rit s::un lade till t vd.claga rs kurse r om sin verksam
het , en fr eda g - lördag. 

Fö reta gets ledamöter fick inte vara med. De skall få samma 
kurs en dag i april. 

[ -ny tt ha r Arnold ,Tun flo piitalat det stora behovet av bred
dacl skolnin~ i ekono miska frilgor oc h här gavs detta äm nes 
omrade slor plats i pr ogra mm et. 

Under fe m intensiva lim mar invi gde 1'er- Eri k Persson , 8220 , 
d ltagarna i sektorns fö retagsekonomiska föruts ättningar. 
sty r system , kalkylering , budgeterinf(, kontopl a n, r ap!-,orte
ri ng oc h boks lu t . 

Hur var det då? - Fanta stiskt bra, sa m~ :Jga delta gare 

spontant. 

FFV politik 
F t V - konc ernens expert på företags demokra ti, Ka r l- Erik 

Petters on, Hl( , or i nte rade om den förctagsdennkratis ka 
utveckl ingen i Sverige och presenterade FFV progra m fö r 
fördjupad fö r e ta gsdemokrat i , om vil ket U-nytt ti clig:ue in

fo rmerat. 
Vid den !,urs som höl ls för r bogas ledamöter del tog även 

S ':S S h1: ionso rdfö r::t.nde Uno Ande rsson oeh FCTF:s förste 
ombudsma n Sölve Gr anath. 

Redaktör Ingemar Lindstrand 8134, te l 013-99600 

Intresset [or Pt:r· /:."rik Persson5 {urcdragllmg om sekrurIIs [vretag::.('k onolJ1 is f... u. 
fönJfsa"tlningar och tek nik Jlur Slort blide i Arboga och, som ha", i Lil/kupillKS 
Folkets Hus. F UfO Niklas remlmd 

Fack ledare (le Ilo~ 
Ba de i Arbo)!;a oe h l\ln lms Wtt medve r ka de dessutom för e 

t r cid:ue för de fa cklig:"! loka lav clelningarna oc h en represen
tant för l injcchefernn i paneldisku s s ioner om sektorns för
söksverksa mhet med samrad i avdelningskommitteer och 
sektione ma s ::; am rådsg-ru pper. 

Grupparbe ten om samr' dsformer i linj eorga nisationen 
leddes av Harry Roseva ll och enda fe le t med delt:"! var väl tids
bri s ten . Bjö rn ,Tohn s so n redo~jo rde fö r personalpla nering. 

En delta gare, som varit med Hingst i försöksverksamheten 
inom In s t ru ment vid CVM, betec knade kursen som en god 
inje ktion i den hittill s lite m en lusa ve rksamheten . 

CYO scnal'e 
CVÖ--arna ska fa en liknande kurs den 8 a pril, men där är 

föru tsättningarna annorlunda . så den ku rsen kom mer att få 
en de lvis a nnan uppl::iggning: man konccnir erar kursen l.'" sam-

Kursen i A rboga rådhus gastades al' H / F: , farst e ombudsman Solve Granath 
och SFs sektifl nsorJ foro ndc Uno A ndersson. ,'ilka har stal/de upp f ur 
Ingemar K jel/bergs kamera t il/sammans lIleJ v ordf GOSla 11 Johansson 
SF avd 21 52 (sittand e} och tnk Werner Fen If 10 7. 
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arbete i produ"'ionsgTul'per. 
Av känd anledning finns ingen möjlighet at t inratta samråds

orl,'TIn vid evv, me n e n in[orl1la tionskon ferens skall anordnas 
där o m det linjebaserade sa mrådet. 

U-nytt ha r tal a t med migra ku rsdeltagare oeh pä fr åga n om 
hur man ser pa verksam heten oeh på kursen svarade man så 
h:ir: 

Jiggborrare Stu re Johansson, 7433: 


- Under det å r som v i har hall it på i vår avde lningsko mmitt~ 


har ve rksamheten bö l·jat lite försikti!rt. Det ä r tvdli "t att detta 

är s vart oeh tar tid, båd e från lednin~ens oeh fa~ ke~"'s siela 

har vi va rit lite försiktiga. Bara s m åsaker har egentligen be

han dla t s hittill s . Det vikti~aste nu jr a lt fii ut information 

fr:in kommill6n oeh fd. in synpunkter från kamraterna till 

ko mmitten . 

- Vi har talat om att använda personal tidninga rna för detta, 

men in get har gjort s. Del saknas he lt enkelt kapaeitet inom 

kommitt6n för vidare information. Formen spelar ingen ro ll, 

de t kan va ra vad so m he lst fran referat i eVl\l- eller U-nytt 

till ansLtgllCl IÖjJsedlo r e ller protokol lsutdra g. 

- Orie nte rin gen Olll fiiretagets ekonomiska so mm anhang bör 

ge oss biiltre möjli~eter ot t fii rsta oe h behandla fragor me d 

sadan ~n kny tnin g . 


SI O r a rö r , ~ln In i n ~n r 
- Kursen ga v oss biittn, s äkerhet i vad vi har ditt att göra . 
Diir gav K~ rl-L-:t" ik l'e((er sson en imponera nde beskrivning 
iiv ur FFV-sty n, lsel1 s jiitteOot ta e rbju dande till verkli g före
tag.~demokra ti. D:irfiit" har v i sto ra förväntningar på fort 
s: iltningen avslu tar ::,'turu Johansson, som tillägger: - Det 
iir uppen bart a ll dessa nya ~rupper för fun gerande företags
de mokrati pa verks tarls [';ol vet lJa s ik't ko mmer alt ersiiUa de 
konventione lla fi irctags niimnderna. 

Ytbehandl :l re Ingemar Ha nsson, 7-l O, 

som invalues i ~vuel ningsko mmitt6n i höstas , ser positivt pa 
ve d"s::llnh c len. 

- Ja g ty cl<lc r den j r ri ktigt vettig, et t s teg i rUtt ri ktning. 

Genom all ja g medve rkar i kom mitten k:inner jag större fri 

modighet a tt )!;:l pa hög re ehefe r direkl n~ir det behöv s - oeh 

det ga r numera Litla r c att få fiehö r för vara fö r slag . 


Snabbare åtgärder 
- Cheferna vi sa r nu e n bUttre vil ja till samarbete och fi"ir

s t ae lse oe h d:;rför fin· vi snabba r e å tg'ä rder än vi fi c k förr, 

ni;r ma n ba ra kunde g~l via :!rbets ledare elIer den lang:! vägen 

via facket i företa gsn:imndcn. 

- Kursen va r väld igt bm. Jag ~ir helnöjd med den, Inen 

hoppas att vi få r me r utbildning så att vi kan stitta o,;s in i 

företagets ol ika ftm ktioner, s tiger Ingemar Hansson. 


Budgetkunskapen nyttigast 

Monica Persson t" diskuterar med l:'lisabe!h Snäll. Fo to I K 

Jll onica Pe r sson , som arbetar med slutredigering a v rese rv

delskataloger pil. 5746, har ny ligen invalts i stn samråds grupp . 

Hon s:iger: 

- Kom mer man igång med det hUr så blir de t jättebra. Kursen 

var nyttig men h:'i. rdkörningen i mastigaste laget. 

- Fö r jobbets de l har jag verkligen nytta a v det kursen gav 

om budget oeh efterkalkyl. 


Roland Johansson vid plast verks tadens nya maskin fur skumplastsprul/ling. 
FutoN F 

Omsesidighet 
l'la starbetare Roland Johansson, 2230 , har nyligen valt s in i 
s in sa m dtdsgrupp. llan mena r att gruppen gärna vid sina 
tr '.i.!f:tr kan ta in t illf>il liga adjungeranue medarbetare, som 
b' ;s l kan r edogöra för en specie ll fr go. och att detta sku lle 
engage r a fle ra i sektionen för samra dsverksa mheten. Roland 
fra m h:lJl er oc ks å : 
- Verksamheten by gger också på att båda parter ärligt måste 
informera om vad som är på gång så att ömses idig insyn er 
halls i god tid. 
- Kurs en V~ll- nyttig , men ga nska kämpig , det var för mycket 
mate ria l att smälta på sa kort tid, m en det digra kur s mate
ria let är ju bra ;l tt studera nu efteråt. 

God kontakt 
i\ rbelss tudieman lTen r ie Daekebo , H42'1: 

- Verksam heten är bra om den anv ,;nds på rält s att oe h inte 
bli r nägon sorts kla g-o mu r , ma n bör komma med genomtän kta 
a lterna tiva förslag- i sa mrådsgru ppen. 
- Kursen val' g'nom gaende bra oc h p;av tramförallt en god 
kontalct mellan de ltaga rna i de båda l'ersonalorga nisationerna, 
men för en del av oss ganska ma s ti p; ti ll innebörden. Detta 
r esultu ra de Kenast i ett samd.d mellan deltagarna för at t 
kunna lösa kursuppp;itlerna. 

InkÖpa re logcm:1r Le\\"dn , 82 G.:i, 

som tillhö r en liten sektion, menade att verks a rnheten f ra m

förall t mJ.s tc vara mycke t ,· tirdefull för s löne sektioner. 

- I små sektione r har vi dagli ga samråd ändå. 

- Om ku r sen kan s,;gas at l de n var tUl god nytta, men pro
gram met li te för mastigt pa bara två h."Urs elaga r. Det fram

gick tydligt a tt snm radsve r ksamhe ten verkligen behövs 

- lik som större ömsesidig först!tels e i a llm änhe t. 


Sinnesändring behövs 
Gruppledare/tec kna r e Stig Mannerfe ldt, 1936: - Var sam
r:tds grupp finns visserligen pa pa pperet men vi ha r fa ktiskt 
inte fun gerat ännu. ~"''t ionse hefcn lämnar informatione r i 
tj iins t en men e gentl igt samråd enli!rt l'ikt linjerna för sam
radsverksamheten har v i in te ha ft. Diirfö r tyeker jag det var 
ett gott init lali v av högsta ledningen a t t anurdna denna kur s, 
s om gav en inblick i hur sa mr:ld i l inje organisationen s ka ll 
gå till. 
- Impulserna som ge s i samrådsgruppen jr nog bra, men 
mye ket s tupar i bri s t på pengar. Oeh hur sådana saker skall 
betalas blev det ingen klarhet i. Hela verksamheten förutsätter 
e tt all sidigt engagemang från både personal oeh chef och det 
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:i r inte l~\ tt att få ti ll st nd, en av s ev:i rd sinnesändring kan 
man ju inte beordra fram . l\len det stora må let , att ås tadkom
ma bättre trivsel, miljö, produktivit t , kvalitet oc h lönsa m 
het är vä l värt allas vara a ns t r ängninga r . 

Barnsjukdomar 
Tru 'kförarc Hans Sund , 88 :30, som dc lt:q-\ it i 3 -, samrads

möten , m na r a lt vcrksa I11 hetcn egentIig-cn in te kommit igang 

på r:ilt sät t och är behi:iItad med "ba rnsjukdomar". 

- Det ha r inte blivit nan fa r t pa 't. 

- Vid kursen fick man reda ra myt; ket, dels hur FFV t:inh.i 

sig net he la , dels hu r sektorns ckonomi :ir upplagd och hur 

sam råds vc r ksamheten ska ll fun gera i prakti 'en. 

- Gruppa r betet var li tc svävande , svårt a lt fii grepp på . 

Fragorna sl-.-u lle ha prec i e r ats bättre . l\l en jag har nytta av 

kursen, s luta r Hans Sund . 


RIlK 


rims Sund dppnar sin truckddrr fur futografen FoIU { K 

Vi påverkar miljön 
_rkmtistare Holger Oscarsson, 'k G43: 

- Den förs ta t iden har samradsverksam heten nar det gallt 
inves te r ingnr och andra e konomiska fragor till största delen 
bestått av information fr :1n före ta gsledningen. Där har vi 
haft små möjligheter at t påverka e ller förändra något. Däre
mot anser jag att vi lyckats påverka arbetsledningen be
träffande a rbetsmiljön vi d ny- eller om byggnad a v våra 
arbets loka ler. Jag hoppa s att de anstä llda framdcles fiir 
s törre inflyta nde även när det gäl ler de ekonomiska besluten 
sam t beslut i rekry te ringsfrågor . 
- Kursen va r mycket värdefull men bör följas upp aven 
gemensam kurs med representanter för både företaget och 
de anställda . 

Chefer har inte tid 
Ingenjör Hans -Gör an Wiklund, 1432, upplever verksamheten 
som vuJdigt angelägen , menar att de flesta ser positiv t på 
detta, men del ate r s ta r att finna en arbetsform som duger. 
- Jag tycker att det hittills va rit lite dunkelt , vi har inte 
veta t riktigt vad vi fått ge oss piL Vi har ofta s nackat om 
sånt som borde klaras av Iinj ~'vägen. 
- Tack va r e h.-ursen har vi mer klar t för oss var vi står och 

Hans-Göran "Wicke " WIklund prat!1T samnid med Sven Amell, som vant 
:ned i samrddsverksamheten pd {nslrument i fyra tir. rotu N F 

vi har v:il r a serat dc första mu rarna. Att chefer är skep
tiska oc h obcn~igna att ta upp initiativ från personalen tir ju 
begripligt därför att a lf(ei rderna a lltid betyder mer jobb för 
cheferna och de har ju seill:ln c llcr aldr ig någon kalJD. citet 
över fa r saLlanL. D~irför ir dct svärt att få något utr tittat. 

Lite besviken 
Bctr ei lTanrlc h.-u l·sen eir Ha lls-Göran lite besviken. 

- Vi bordc h'l pra tat mcr om hur vi sl<.;\ jobba i verksam 

heten . Ekonomi s k kun skap ;ir viii bra, men jag tror inte a tt 

vi kan p,'iverka dc ckonU llli sl(;1 fö rloppen. Vi borne ha hall 

vtterli ga r c en kurs d:ll!; fö r de "viktigaste fr :lgorna " - att 

pca ta a v o~s ot; h utb} ta f ris ka crfarenhete r. Diirför var lör 

(ia ~s progran1 m ct dct viktig;a stc . 

- Harry Hosevall har ctt stort kunnande i imnet, trots det 

tyc kc r jag a tt tonvikt en i dcnna kurs bdes pa fe l s Uill e . Men, 

slu ta r Ha nS-Göran Wi k.lund , kursen gav positiva resul tat . 

vi fjek t r,i ff::ls och konstatera a tt vi Li r e tt kraftfullt g,in g , diir 

m<.lnga ha r besLit11da ibil<ler och höjer rösten. 


Vi ka ll vin ta viss debatt el*tcr dessa intcrvjuer. Hoppas den 

för s i - nytts spalter l Et t bidrag :il' redan aviserat. 


eVA-arna slig tankfulla ul "dr de fick den ekunumiska infurmatiuncn vUJ 

kursen i A rboga. Foto I K 


Reabränslen 
i arbetsmiljön 

Vid FFV- U utfördes under november-december 1974 en kart 
läggning av den personal som i nämnvärd omfattning kan ha 
va r it utS::ltt för r ea brins len. Berör da personer har vid sam
ta l mcd r e s pekt ive enhets läkare - i vissa fall av linjechef 
tillfråga ts, om de haft nagra symtom som de hinfört till kon
takter med reabränsle. 

Vid samtalen s tälldes också frågor om eventuell förekomst 
av andra symtom . 

Ka rtläggnin gsarbetet har utförts i samrad med respektive 
s kyddskomm itte och enligt av Försvarets sjukvårdsstyre13e 
utfä r dade anvisninga r. 

Det framtagna mate r ialet har granskats och sammanställts 
a v dr Håkan Ado lfsson . Rapporten som omfattar 267 anställda 
ha r tillställts Arbetarskyddsstyre lsen . 

Dr Adolfssons huvud in t ryck av den utförda undersökningen 
är att nå gra alarme r .lnde s jukdomsbilde r som kräver omedel 
ba r handl äggning inte förekomm it. 

Arbe ta rskyddsstyrelsen ha r meddelat att styrelsens bea 1' 

betning av FFV- U rappor t kommer a tt påbörja s tidigast 
under maj 1975. 
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Hans KIGlSt . /:Jor]/! Cng.Hrcim ocil Sten Andersson tog Slorslam i Sollefteå. 

~ 
CV :\1 IF va n n skidmä~lerskapet. .. 
},,·cts FFV-rn:isterskap i skidåkning i Sollefteå gick till Malm
sLitt. Tv" CV:lI-arc fick toppl aceringar. S'ten Andersson 
segradc med den utmiirkta lO-km-tid n 31 , 2::; med Hans Kle ist 
[la andra plat s minutcn senare, Genom all Börj e Engström 
p laceraJe s if( som lrea i veterankl:ts s e n tog e Vi\! IF oeks 
1:1)..'1) risel. I·;n m:irklig fl·a rngång fran e tt la ndskap , som en 
följ d av ;ir siil lan hart skidföre, denna säsongen bara 2 - 3 
cbg·:lr! 

Lillt.:mor Johansson oeh ~·Iaq.;arcla Uiasson evö tog tredje 
res pektivc lem te pris i JamUivl in gcn och bland seniorerna 
b lev ::liiren eamlancl CVÖ femma. CVÖ- arna Peter W:irde ll, 
Bö rje I\onlin, Arnc M:tttsson, Kjcll Karls::;on och Björn Grå
berg deltog ocksii, men inga andra ur I.' I''V -U. De tre förSl
n :imnda manliga eVÖ-arn:t log andra/Jriset i la gtäv lingen . 

T:ivlingsarrangiir var TvLi IF, vars Bengt Åslund ordnat 
sJ alt man fjek anv:inch elljusspäret pi 1I:tllstaberget, Sollef
teiis fritidsom d dc, 

Apropä skidjkning har f1cr:t FFV-U - :ne genomfört Vasa
loppct, men vilka de :ir oeh pl:1ceringarn::t l1 :1r inte meddelats 
till U-nytt, SOIll dock inte kan l:'i ta bli att klippa en bit ur re
sull:1tlislan unuer bokst:1ven K, dii r eViVI:s ltans Kleist ,ir i 
fint s:illskap. 

\ Gert·D Kla\lSe ö.ttyskland , "O .J • .f:.-rf:S2~ Hans Kleist Llnköplng 5'13; - L~r 
...och eVA IF rink bandyn . 
Lördagen den l mars spelades FFV-mästerskapet i rinkbandy 
på isbanan i Motala. 

eTV s varade för arrangemanget på ett utmärkt sätt, man 
hade t o m ordnat solsken hela dagen. 

Atta lag deltog oeh efter många spännande och välspelade 
matcher blev resultatet: 1. eVA 

2. CTV 
3. TVM 
4. MZ 

I segerlaget, som valUl i första hand på jämnhet och god 
skridskoålrning, spelade : Lars Lööw, Peder Wickström, Åke 
Löfgren, Ulf Johnsson, Anders Eklöf, Thomas Kihlman, 
Agne Johansson, Björn Liljehammar, Håkan Jansson, Bo 
Nilsson och Anders Persson. 

Det var ju roligt att FFV-U genom eVA hävdade sig i detta 

mästerskap, där evv alltid varit bra och segrat de senaste 

tre åren. De kunde inte få ihop fullt lag i år. För eVM IF 

gick det dåligt . 

A.A . 

evv fis ke tä vling 
Arets frilurtsdag den 22 februari s amlade ca 30 deltagare 
villv'l. ställde upp till äde l kamp i pimplandets svåra konst. 
Att det skulle bli svårigheter med fiske t visade resultaten 
från tidigare ttivlin:','<lr på Mälaren. 

I\len med friskt mod och med den speciella eeV- andan i 
blicken vandrade en beslutsam skara ut på isen. 

Här avgjordes Uivlin~en på några minuter Jan Sahlberg som 
tillsa mman s med GUlUlar Svan oeh Dernt Hammar lugnt av
v:1ktacle när sta rtskottet gick vandrad helt enkelt ut bara ett 
l O-tal meter och borrade var sitt hål. 

Sahlberg , som alUlars brukar utmärka sig på andra områden, 
sl~ippte ned sin Dalanspirk och lyfte upp en abborre på 2,4 hg, 
efter en stund en till ~ hg, MUslaren kunde h iir tillåla sig ett 
belate t leend e oeh Uinka på dcl gamln ordspråket '·~an ska ej 
g-:3. över all fter vaLten". 

Övri1(a delta g-are, som gålt ut på isen å t olika hall och fiskad e 
till sista minute n, fick hälla sig till elt annat valspråk som 
g-U ller i andra tjvlingssammanhang: ''Det v"sentliga är ej att 
vinna utan att kiimpa viiI ". 

t:: f ter avslut.:J.d tiivling gjordes en brasa och lill spraket fdn 
elue n inmundig:1des kyckling, IJOffimeS frittes och öl. 

D:1 gen lvslutades med prisutdelning, varvid samtliga fick 
pris. Resultat: 

Jan Sahlberg 440 g 7 Börj c Pettersson G5 g 
2 Birger Viken 345 II 8 GÖ'R.n Beq,lö[ 35 " 
:3 Hune Selin 165 " 9 Marianne Trogen 12 " 
,1 t: cik Lindströu 130 " 10 En,!! Jansson 11,5 g 
S Hcnnin)!; Persson 110 " 11 Olle Stenberg 10 g 
G Gösta Johansson 85 " 12 Gösta Till man 10 " 

Truligen ! var detta den sista fisketävlingen vid evv och sty
rel sen fO r fiskesi cbn vill framföra ett tack för det stora in
trc ssc som har viS:lts genom åren och även önska likasilUlade 
kamrater vid, eVM oeh eVA ett hjärtligt lycka till under kom
mande år med goda fångster och icke minst trivsam samvaro. 

Rune Selin evv 

eVA IF rinkbandymäslare: Bakre raden fr v lagledaren, Jan·Olof Blomqvist, t'eder IVikstrom, Ake Löfg, 
Hakan Jansson, Agne Johansson 

Knastående: Bo Nilsson, Björn Uljehammar, Lars Löow, Anders Eklö!. UlfJohnsson, 77/omar Kih lrrulf. 
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~ Tidskrivning
U :~A. ger konkurrenskraft 

T-planering (= tidsplanering) är ett tidskrivningssystem för 
kontorsurbetare . på samma sätt som verkstadsarbetare 
stämplar sina arbetsko rt mås te de flesta kontorsarbetare 
skr iva sin tid på en blank~tt. Dessa data behandlas i dator 
och ger företaget underlag för debitering och överblickande 
stati tik för planering uv res urserna. Bl a ger systemet 
underlag för alt vi s ka kurula offerera nya jobb och lyckas i 
konkurrens n med andra leveran törer. 

fuse rat pa försök vid e vv och eVA i början på 60-talet 
s attes T-planeringen igång i större skala 1964 vid eVA, 
ev i oc h ev . Systemet ha r reviderats några gånger se
dan dess. 

Utbildning 
Unde r varen kommer bortåt 600 L-tjänstemän a tt delta i en 
ku r s i T-planerin l-( . 

Att kursen anordnas beror på att ett flertal iindringar gjorts 
i systemet och a tt vi ty dligenen inte riktigt använder detta på 
r~rt sätt. Vidare lär det v:;r;1 lit-e tveksamt med vår rappor
terinlisdic iplin n~r vi fy ller i vå ra "tidlappar " varje vecka. 

T-planer ingen ska, (" m vi har de rätta kunskaperna, kunna 
anpassas till den :':ostnadsansvariges egna individuella be
hov så att t ex endast de uppgifter som är intressanta redo
visas på de plan e rings listor som skickas ut. 

Orgaaisationssektionen försöker i största möjliga utsträck
ning anpassa datorn till människan i stället för tvärtom . Men 
d~torn kan inte räkna så rätt om "den mänskliga faktorn " * ) 

vari t fram me och petat in missvisande data. 
J-E B 

*) "En faktor att räkna med" (Grönköpings Veckoblad) 

Der [dr vara mårra på kostnadsmedvetenhet ... 

~? Tre mästare 
Vid FFV-mästerskapstävlingen i bt i Linköpings 
sporthall den 15- 16 mars had~ FFV Underhålls
sektorn stora framgångar. 

För fjrsta gången i mästerskapets historia 
ställde damer upp och det var fyra av de våra. 
Gun Pette I.' sson eVA IF vann fbre Siv Lundqvist 
eVA IF, Rose-Marie Berg eVM IF och Irene 
Karlsson eVA IF. 

I seniorklassen tog vi de s ex första platserna 
genom Christer Ericksson eVA IF, Uno Fors
gren eVM IF . Bonje Rosengren eVA IF, Göran 
Lang eVA IF, Staffan Andersson eVM IF och 
In gemar Gustafsson eVA IF. Nils Petterson 
ev.\ IF vann veteranklassen. 

Lagtävlingen vanns av HK IF efter seger med 
5 - 4. i filialen över eVA IF. eVM IF tog bron
set. Bertil "Bekis " Johansson va r fra mgångs
rik tävling'sledarc. 

'". Anders Persson. 

REMO 
Stridsvagn 102 
Bland de nya satsningar som Flygplanavdelningen har på 
gång är den som avser armemateriel en av de största . Ett 
av armen planerat renoverings- och modifieringsarbete 
(''REMO'~ på ett relativt stort antal stridsvagnar 102 (engelsk
byggd::t een tu rion) har därvid varit föremål för vårt intresse. 

Vi deltog i en orientering vid FMV-A den 16 december i 
fjol om anskaffningsuppläggningen av detta projekt. Avsik
ten är att dessa stridsvagnar skall moderniseras. innebä
rande förbäLtt'ingar vad gäller eldkraft. rörlighet. Skydd 
och samband. Den största åtgärden är byte av motoranlägg
ningen. 

Arbetet skall genomföras i tv~ steg, I det första steget 
skall ett mindre antal (preliminärt tvii vagnar) iordningstäl
las och provas med nya komponenter (enheter) i allernati va 
u tfö randen betr;iffande konstruktion . prestanda och pris. 
I det andra steget sker serieanskaffning av slutligt vnld:l 
lösninl';ar. I samband med modifieringen skall viss l'(-,nu
ver ing (undc l'hiill) av vagnarna ske. Leverans av vagnar 
för u tp rovning önskas senast den sista j:1nuari nLi s ta <ir . Se
rieleverans skall påbörjas i januari 1978 och piig:\ under 
G - 7 :'11'. Offert på arbetet skall vara inlämnad senast den 
5 maj i år. 

Analys 
Vi har studerat omfattningen av arbetet, vad dp.t skulle in

nebära för oss och vi lka resurser som skulle krävas för 
det och gjort en teknisk-ekonomisk analys. Vi har, då kom
mit fram till att arbetet är mera komplicerat och resurs
krävande än vad vi i början förmodade. Det skulle sMunda 
förutsätta relativt omfattande investeringar i Malmslätt, 
bl a en ny verkstadsbyggnad. Med hänsyn till att något ar 
bete av ifrågavarande eller liknande slag ej synes komma 
ifråga efter det nu aktuella skulle dessa investeringar ej 
vara lönsamma att göra. 

I u, "draget ingår att - huvudsakligen fdn utlandet- an
skaffa all den materiel som skall installeras i strids
vagnarna. Värdet av denna beräknas till åtskilliga tiotals 
miljoner kronor. Ett stort behov av resurser för prOjek
tering och genomförande flv denna upphandling krävs alltså. 

Vilken verkstadsbeläggning skulle då arbetet ge? Ja, det 
är själ'vk lart svårt att utan ett mera ingående studium ange 
detta. Vi har dock uppskattat att det skulle kunna ge syssel
sättning för cirka 20 man under den tid seriearbetet pågår. 

Samråd med facken 
Projektet har ing'ående behandlats inom Underhållssektorn 

och har bl a diskuterats inom såväl eVM som eVA företags
nämT'ders arbetsutskott. Vidare har flera föredragningar 
gjorts av sektorns ledning hos generaldirektör Malmberg. 
på senaste sammanträdet den 12 februari med sektorn" in
ternstyre, där nu representanter för personalorganisationer
na ingår, behandlades även frågan, liksom vid FFV styrel
ses sammanträde den 14 februari. 

In~en offert. .. 
Eft~r de överväganden a i olika slag som sålunda gjorts i 
olika instanser har med hänsy n till arbetets art och resurs
behov beslut fattats att Underh ållssektorn ej skulle inlämna 
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offert på arbetet ifråga, vilket medde lade s F );[V-A i s \o'.r l 'le lse 
den 10 mars. 

men andra erbjudanden 
[ denna skrivelse har vi dock framh : llit v:lr t s to r a in tr esse 

av att i fra mtiden i ökande utsldckni n~ utfö r a underhåll oc h 
med hänsyn till v,ha resurser lamp li l-(a andra 'cnt ral a arbe
tell pi, stridsfordon och dari in y;ii cnde komponente r . Vi ha r där 
o"ks' meddelat . a tt vi är intr esser ade nv a tt e rbjuda den le 
veranto r so m e t'h:d ler uppdra~Cl p:\ renov (,ri n~en o 'h modi
fieri ngen av s t c idsvagn 102 v,ha tj:i ns te r s om unde rl everan
tör. hll vudsakli " en genom 11 llue r h:'] 1 a v i s t ri ds vagnen inf.{å 
c nde utrllstni n~ar s om ska ll utföras "id a r ue tet if r åh'll oc h 
fö r vilhe t vi redan ka n ha person e lla och materiella r esu r 
ser. 

Aktiv marknadsföring 
l\ vs luLnings vi s vill ja~ fram k i lla a ll \ '1 ino m sel, to r n bcdri

H!r all t int ns i v:H c ak ti vi te te r fö r a ll fa uppdr a g inom nyll 
omr:rde n och diirm ed bredda och (jka vllr verksam11e l. Även 
om nu dell~ arue te på s trids va h'11arn e j l!i nh'1.'e ä r aktue ll t 
för oss, l inns de l ffi :mj.{:1 a ndra ~oda möj li gh ete e fö r' oss all 
n i, pnsili\'a I"\':SlI l ta l a v dess a v:ir a a"s l e ~in~ni ngar . P li annat 
ställ e i de tla U-nytt infoem eear vi n:lgot om vad vi pa senare 
tid har lveka t. med oeh vad vi har p a Kang. 

El mer Axel son 

Dom håller masken 

II vgående skyddSIngenjören GUlInar Fnbark visar en aklucl/ {risklu{llIIusk 

{or sin c{lerlradare Jan Johansson. FOlo N F 


e V ~ l har fått ny skyddsingenjör. Jan Johan s s on, som började 
s om m3skinc hcl 1971, har nyligen e fter t t'ätl Gunna e Enb3rk. 

Denne är en vl ilkind ev M-profil sedan 1935, d han börj:1de 
som planerings - och ka I kylin~enjör. 

l minga å r vor ha n personalchef men övergick som skydds
ingenj ö r 1955. 

Tränin gsdräkter 

sp räckte budgeten 

l decembemumre t berättade vi om erbj udandet fö r konc ernens 
anställda att köpa FFV träningsdräkt fö r ba ra 30 kr. De tta 
blev sJ. populärt att budgeten spräcktes . In te m indre in ca 
1 500 dr~ikt e r har levererats inom FFV- U och totalt ta ckade 
3700 FFV-are jo till erbjudande, mot beräknade 1 300, vilket 
baserades på en enkät. 

Kostnade r nn. ökade dä rför vida över an s laget oe h unde r tiden 
s teg pri se t p:" ty ge t från 9 till 1 2 ,75 hr/ m, vilket Y tt >rliga r e 
lade sten på denna bördo, som dock ge tt FFV såväl avsedd 
intern goodwill som extern PR. Dessutom fick ju C BV e tt 
litet extra arbetstillskott. 
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Vår mal'knadsfi"i rin g pil et:1blerade och nYJ omrilden har gett 
v is sa goda r e su ltat. Vi ka n här nämna n:'igr a a v de intres
santJs le proj ekt en och uCSL;il lnin garna . 

Elektronikenhe te r 
Fur n ~i rvorande sysse ls ätts 8 man vid el sektionen i Arboga 
med tillve r kn ing a v c le ktronikenhete r för ett FFV- projekt. 
Vi förh a ndlar ju s t nu om e n annan liknande beställning, som 
s iruile ge 15 - l5 man Jrbetc vid samma sektion . 

Helikoptrar 
Repa rationer på c iv i la he likopt r ar beräknas ge arbete åt 6 
man det närma ste halvaret , detta inkluderar då underhåll på 
mg ende apparater och ins trum ent. Långsih1:iga avtal 
diskuteras för närva r ande på de tta område. 

Bh a v plåt 
Tillve r- kni ngsavdeln ingen har ny ligen få tt en besbllning pä 
moto rlJ eh:l IIJ r e för ItM 8. De tä lln ingssumman är på någo t 
uve r z Mkr. Detta ger arb ete inom hela avde lningen. 

Isole rdräkte r 
J3esWllning på tillverkning av 800 isolerdräkter har erhållits 
från FMV-F i konh"Urrens med a ndra före tag, bl a i England. 
BesUillnin gen får ses som resulta te t av tidigare provtillverk
ning oc h m:tr lmadsföring av vå ra r esurser . 

V ä r det a v bes Li llningen är om kr ing 0 , 9 Mkr . Detta ger ar
lJete at ungd~r 4 man under 10 - Il månader . 

De fÖl's la le ve r ans e rna beräknas ske i vecka 525, vid mid
sommar a lltså. 

Fallskärmar 
Att vi tillve rkade den första svens k.'! fa lls kärmen redan 1920 
och sedan dess varit huvudve rkstad för säkerhetsma te r ielen 
har minsann inte betytt att vi automatiskt fått alla sådana ar
beten . Nvlig-cn har vi e mell e rtid frin en civil firma fått en 
bes t iil!nin !-\ på tillverkning a v små fallskärmar för rökving'
g ra na ter. 

Destli llningssumman är på 215 . 000 kr . Säkmatfolket hoppas 
nu att isen skall varo bruten för en inbrytning på det textila 
om r d t oc h ovans taende besLillning inger ju gott hopp. 

Flyg-gyro 

på markn i vå 

Till St.: t"ns Vägverk levererades i höstas en komplett mät
bil för mätni ngar p vägn ätet, bl a med hjälp av gyroinstru
ment och inbyggd kalky la tor. I vinter har vissa förbättringar 
gjorts av installationen, varför den nu kan sägas vara helt 
klar. Mätbilen kostar över 0,5 ;VI kr . 

Ave n e xport 

Vi har i d.1. garna fått besLillning på en liknande mätbil från 
dan ska v Ci gve rket. 

Flygpla ns försäljnings sektion har tagit kontakt med polska, 
norska, tyska och finskd. my ndigheter om projektet. 

Vå r syste m lösn i n~ .. . 

Daser::.t på en tidigare variant som Vägverket tagit fra m fick 
v i [örfr:1~an om en förb ättrad konstruktion. Vårt försl<:tg till 
:1nnorlunda lösning acc epterades och denna innefattar att 



bilen nu har programstyrt mätförlopp under körning med 

hjälp aven kalkylator, som kontrollberäknar och på så sätt 

gör mätproceduren effektiva re . 


... \" i ~H r \ä;.!clI 

Bilen används för snabb registrering av vägars egenskaper. 

Resultatet erhå lls under körning i form av hålremsa, från 

vilken Vägverkets dator ritar kartor med horisontal- och Marknadsavdelningen och försäljningssektion Fpl håller just 

vertikal profil. Materialet ingår i verkets vägdatabank, bl a nu på för fullt att förbereda vart deltagande på instrument

för plane ring av vägförbättringar. utställningen IM 75, som hålls den 21 till 25 april i Stockholm. 


Där gå r vi ut med underhåll av telemätinstrument för att vidga 
Flera sek t ioner marknadskontakterna inom industrin, dar vi bedömer att det 


Sektion F1ygpla nsystem i Arboga har svarat för kalh.-ylator finns ett behov av sådant underhåll. 


systemet. på IM 75 marknadsför vi även våra verkstadsutensilier, 


Tillverkningen av detaljerna har gjorts i Arbog"a. Sektioner uppläggningsbord GF , arbetsstolar , skåp, kabelhängare, el 

na El, Teleinstrument och vapen samt Motors plåtverkstad uttagspaneler m m. " 


har gjort jobbet där. I Malmslätt har sektion F1ygelektro, 

gyro- och flyglägesinstrument svarat för systemet: ett gyro 

körs alltså på grusnivå och ger vägiörbättrarna nyttig 

information . 


•8stskidor 
skall det vara i Falun, Lahtis och Holmenkollen, men även 

i flygsammanhang. Armens ilygplan SK 61C behöver plast

skidor. Vi är med och offererar i konkurrens med civilindu

stri. 	 HUR PACKAR DU 

.-.IJe tta som ett led i den utveckling av plast- och gummitill  EGENTUGEN? 
,rkningen, som tidigare redovisats i samband med TUPS


utredningen. 
 Inom förpacknlngsomr ådet har Försvarets Matericlve:'k (F:U) 
en speciell a rbets grupp, s om fa tt resurser för att förbättra 
materielhanteringen . 

Har du behov a v emballage fUr nytillkomna objekt ("Uer pro
blem med vilket emba llage som ska ll väljas ta kontakt med 
v ii r a e:; n a ledamöter i gruppen :MA-systemet 

• 	 Men glöm inte att först titta i TOMT 80-850 och 851 samt 
Typkatalol!, FÖRPACKNIN GS- OC fl FÖRVARINGSMATERIEL100m 7000 M7789-900080. 


För tre månader sedan började man pröva en ny detaljplane
 I Arboga: IVIats Karlss on, tfn 851. 
ringsrutin, s k närplanerin g, inom Tillverkningsavdelningens 

produktionsgrupper och W 511 (10 ma rs) körde man igång i I Malmsl ~i Ll : Lenna rt Edbom, tfn 277 och Göran Malmström 


ful! skala . 280. 


Avsikten är att få jämn beläggning, korta genomloppstider 
 l Östersund: Ingemar Lex6n, tfn 142 oc h Uo Öhrberg 1~8 ,
och förbättrad kundservice . Det gäller också effektivare sam

arbete och informativa utbyten, inte bara inom 7000 utan även En nyhet jr des s utom a tt dc nya kontroIl- och fÖljekorten 

inom sektorn. har kolumner för inner- och y tteremballage, som givetvis 


I ett extranummer av U-nytt för TIllverkningsavdelningen skall fyllas i. 
~roducerades det hela den 7 november fUrra i'tret och i ctt FFV Unde rhå llssektorn har få tt kritik för att vårt folk 

o de n G mars i år presente rades MA-syste met i sin helhet ring"er till Materielverket oc h frågar om såna här saker . 

inom 7000. Det senare nu ml' ct del- Gå inte över ån . . . 

gavs samtliga avdelnings- och sek
tionschefer samt facklig,! organ inom 

sektorn . 


-J.lär må det räcka med h:invisnin g 
. teckningen som i princip ger en 


allm :in uppfattning om vad dct hcla v;år 

ut på - "på golvet". För att systemet 

skall fungera gäller - som alltid 
att all berörd personal arbetar fö r det 

gemensamma målet. 


Projektledare har varit Sicwert 

fubtist (71 00) . AR-kontoret (82~fj) 


har aktivt medarbetat i projektet v;e

nom Per Carlsson, som just nu följer 

upp genomförandet och ser till att vi 

får ut den avsedda effekten: att b"ttre 

kunna möta en hårdnande konkurrens. 


Fotnot: 	MA kan definieras som cIet 

synsätt och de prInciper en

ligt vilka industrin strilvar 

efter att planera, organisera, 

samordna , styra och kontrol

lera materia lflödet fran ra
 ____... Tran ~ pon reno

varuleverantör till slutlig ----~.~ Ope f 3IOrf'!!l 


förbrukare. 

TIllämpningen inom 7000 är Byte av arbete går till så här. i princip. Det nya är att jobben "serveras" till operatören för att få 

alltså endast en del av vad bort allt letande . .. 

MA-begreppet innefattar. Operatören planerar också genom att sätta ig1\ng materialtransporterna i lagom tid. 
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B ASH YTTE N 

IDP ::: detallplaneringen) 

och IlIn lngar 
till TldskrlY ,, ,, , 

, I 

. 
~.' " -  ,I'P,lIst,1I . .Ii _' , 

Staller o~ ratell 

pa\l~tal le l och nOlerar 
facknr och an la l 
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'5F'A .. 
\'''' l()i rsmole n 
FCTT' If 72 höll ~r~möte torsdagen den 6 m~rs pa ESSO
motorhote ll i Linköping;, där st~dgeenli g'a val fö rr iitlades. 
Sonl mö[e s ordförande fungerade Sven Englund och sekreterare 
Sture Johansson. 

Eric Joh~nsson omvaldes till ordförande [ör ytterli g~ll'e ett 
ar, mcn stvccl s cn i övrigt kom at l f:l etl helt nytt utse c nde. 
Eurt C;l lk na s Lirn naele stvrel sc n på eg;en beRäran med anled
ning; :l\' att h;ln fa i r cn ny tj,inst iJa ;mnan ort. 

K.ed-Erik ]1c! ISl röm pa F lJ:\] c fl erl r5dele s av Lennart Blom 
80nl onlinal'i c le rLl lllol av If 72 s ty r else. 

En,, !, ;lrsmötes J\ irhallelling;arna informe rad' Hinspla ne r ings 
dire ktiiI' c\ndc r s [ledber g; om elen berj""l1~ de ll Lveeklin r;cll ;l v 
~ v ssc ls ; itl n i n g s ti il r jl l "n inom indu s tr i , sa mLlrllse l o<.:h el e n 
uffc ntl iga s <ek to r n inom Linkiil'in ~s s lo rko m mun. EHe r p rog
nos e rn;l a t t rli il11 a kOIllJller indu s tr in ,1tl mi ns ka medan den 
oll cn ll ig;1 s <e klorn konuner atl iik;l, Vi " sa s töd alg ,ircle!' kom
m"r ;ltL s ;;U;r s in [iiI' all riirh imlr~ ten de nse n li ll m ins kn in)';ar. 

L' e~ all eta b lc c:r fle r:l induslri er eller ;llt Fir sök:l b vg~a ut 
l'ecbn beJinll i~a 0<.: h lLit"igel1ol1l s kapa ncr arbels LiJ ILd le n i 
kommun en . 

Ny:! s tyr' d se n med suppl ea nte r 

Onlfiiralldc Lric Johansson, sckrelcmre Ingem;rr Vilnersson, 
kassiir Djiirn-Olo[ Ilo lm, v ordf Olof llerma nsson, \' s e kr 
(;c;nl Ande r sson, lcdarniil"r Ililding Chesson och LClln 'l "', 
Blom F l :li\l. :)'uppk; lnlcr Annie:! .Tolm ;;soll, ,\lf Joha ns s on,_ 
Jan [)ahlin, Per Eriks son och I\arl-Cus t:1 V ~ [:1 l m. 

Tavla efterly ses 
f S:lInb;rn,1 med re pa r~lion i lebruari av FCT F exped it ions 
lo k:ll pa C\'!I! i by 2 1 flirsv~nl1 ett kons tve r k , Det ~ir e n upp
skal lnin gs vis (i00 x 4 00 mm slo r glasLic kt akvarell - la fl c1 
skll' ' motiv - m cd ca 70 m m b r e d ram, li ggande format. 

Ta\'l;l n v"r ti l lsa m man s med tl e r a andra l ill fcil lij:,"l inställ cl:l 
i ty ;ilt rll mTll e t unde r repa ratione n . 

Vi har ju [Ja CViVI !ltski lliga konstve r k som s Ll cc essivt in
kii pt s för s k soc iala mede l och so m cirklll c r:l f i lokale rn a 
,:CI10m ko ns tfiircin gcns förs o r g. En m öj lighe t ar :rU de n sak
nade ta vb n komm it in i denna cirkulation. IIolIpaS att nagon 
hi tta r den åt os s . 

SF av d 21 52 Arboga 
bb ls ;rO Sl iillda!' h il'bunJ, ~vd 21 52 , Arbo h"'- . hö ll ,'irs möte 
den 18 Le b r 1 :17 ::; . ;I!ötc t öppnades med atl de 70 de ltaga rna 
sjöng '1n tc rn~tiona lcn ". 

Under punkten " Pa r 'ntaliun" hyllades de unde r aret av lidna 
rne cll e n1 nl: Lr na m ed en lys t m inut. 

I31a ncl v;de n kan n:i rn na s :I l! T:L ge Öhbe rg ble v om v;J, ld till 
k",ssiir ]Ja t va , I l' och Diirje ::>turk oc h Sten Edberg b lev o m
\:rlda t ill shre lse ledamöter pa l va ,ir, b'iy r c:1 s ' s uppl eanter 
för ett ar ble v Del't i l S'l olpe, Leif Lindholm, Gös ta L J ohans
s on , ,\lf Gus l:!\'sson oc h Tor h'l1)' Pe tt ers so n, He vis o r c r 
blev "unc Cust:t \ SSOIl. Lal's S\' en:,;s ol1 och Hudolf I : lr s s on. 

BLtnd s kri q , lsL' r na n:i mndes s krive ls e n f!' :w förbunde t an
i-:il " nde ;;ndt'i ll J.\:l l' ;lV IL l!;U\ me nle rl<l [ CHI ~J~};- kr' /dYgn till 
ll ~ :- kr /d q ;n, 

flhnrl r ;q 'pu r tCnl:l IllCirklcs e n r:lppo r t [r,ln elen a v SF 
IT T F-I' V, '-l' / C V,\ 'lI lO u iJl a dc ku r sen i sam r :ids f r a go r den 
11 - I.j lelJ fuari I :17:', s a mt en r~JlPo rt f rar! en ku r s i [{;)m 
ni is so rll beh~nell~de l\lultinalionell:t f(i reLlg och der:l,.; vet'k
s J rn hc l. 

Inn:m llI(itc t a vsl ul:J d s :l vtac kades Le nn;r l't Ande rs:;on, s o m 
\ ' :l n! a \'de ln inf\cns n ::\' i" o ,' under m:tnw, il' so m nu a\'~att med 
pen s ion fran a r belcL oc h d ei l'fö r e j :;;t ;.U It s ig t i II fi i r fogande 
fö t, ,,[c ['val. Ib n ;tvtackarles med tre b:;lI1d a v t: r1anc1e rs me 
moa r c r s;l rn t l; lll llllll or . V id~rc "vtac l,~c1c" l re styre lsesupp
IC~l nle l', T\' Ol l) iid,c r lallades ut. Dessa \' a nn s av tar och son, 
Ingv' :n oc h clr .Tohansson , 

Uter :1 r sm0tetsiörhalldIi n g~ll'rn l r ,ifL ldes del La ~a r ll :l pa 
::>ta rls bllaren d :ir a vde lnin gen bjlid pet ,il oc h s rnö rgas , 

Stv r els e n sR'~m~nll ädde e fte dt och konsti tuemde Sig· enli gt 
föl ja nde; 
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Styrelsen samrnantddde efteråt och konstituerade sig enligt 
följandc; Ordförande Ingvar Johansson, v orill Gösta H Joha ns
son, kassör Ta ge Öhber ~ , v ka s s ör Karl-Henry Askrot , Sek 

reterare lJijrje Sturk, v sekr Sten Edberg och s tudieorg Sven 
Björklund. 

Till firm a tecknare valdes In brvar Johan s son, Ta ge Öhberg 
och Karl-Ilc;nry As krot. Av dess a t re skriver tv å i förening. 

Börje Sturk 
Sekreterare 

Körsång hos LF 107 
Vid sitt tr e ttionde a rs möte de n 8 tll;rrs valde Arbogaföreningen 
o rn sin sty rels e . Birge r ,'ili lin ledde årsmötet, som förflöt 

lu)';nt oc h s till~, 


Bengt Be rndtson , sorn tidigare va rit mångårig klssör och 
nu l~mnade sitt s upplea ntuppdra g, avt~ckades med en tavla 
för l:1ng och tro gen fa c klig gä rning, 

Eric Werne r ,i l' a llts :l a lltj ,imt ordförande i 107-an, stödd 
av de l ikas" om valda leda möterna Bengt Johansson som vice 
ordförande , La rs Höök sekreterare, Birger Björklund kassör. 
Higmor Tickol s (FDC) vice sekreterare samt ledamöterna 
Lennart Löth (: U R), Hol ge r Oscarsson, Kai Eriksson och 
Arne J ohansson. 

Efteråt hade man jubile um s fe s t , d>lr ca 130 del taj:,rare åt ox
fil €! och njöt a v skön sån)'; a v den t v nJmnlösa 20 pe rsoner 
starka blandkören av CVA -are, :UH-are och FD C- a re , vil 
ken dirigerades av Walter &'1ul :UR. 

Kören sjöng mest Taube-v isor men framförde även ett eget 

arrangem;l ng av Helan g:1r (den gi ck), 


Den trivsamma kvällen avslutades med dans. 


SF avd 2112 Linköping 
SF a vel 2112 som har l J H medle m mar i 9 klubbar, hade års
möte freda gen den 7 mars i Linköpings Ilögskolas lokaler. 
Cirka 100 medlemmar dellog och som arsmölesorillörande 
funge rade Albert La r sson. 

Avdclninl'e ns ordföra nde IIa ns ::''ve ns s on 1\1 iloV och vice 
ord[ijrande Sven- Åke ÖV l' r strölll CVI\I h:Lr ytte rligare ett a rs 
m:lnda tl id . 

&lm kassor för 2 Clr' omvaldes Göran Granath och som sty
relsded~. f1l ö t e r för 2 a r omvalde s Slig Gus ta fson CVM , Sig
va rel Ca rl sson 14 oc h Sve n J onsson Fe . So m stY r e lsclecla mot 
[ö r ett år va ldes Ka rl - /::ri k K:rrls son T' 13M och s o m s ty relse
supplc~nt er lör et t ar va ldes i föl ja nde or dn ing Torgny Löv
)';ren C V},'! , Ve lne &e ndbc rg Fe, La rs Gr a na th CV M. St ig 
Klrls son Kva rn och Fol kE' ~Ians so ll I\ lv Lk . 

Stu r e Joha ns son CV M \'a lde s lill studieo r ganisato r på 2 år. 
r s mölc t beslul;1c1 e ~ven a tt avdelnin gen i å r li ksom tid igare 

s kall ordna en s tudiecirkelavslutning på CVM mäss den 21 
Il1ar s . 

De t ny b ildade r e pt'esenta nl s ka pcts rnötesda ga r fastställdes 
till de n 24 a pr i l , 11 sept och 4 dec . 

Efte r möte t fö l jde sam kväm m e d dans till Sven-Inge s orkes
ler. där ca 390 pcrsoner cle ltog och till bringade kv Cille n i 
l re vli g samvaro. 

Styrelsen Avd 2112 

SF avd 2118 Västerås 
ha de arsmöte i Väs te r as de n 27 feb ruari och t il l ordförande 
vn lde s Rune Se Un e ft er Ove Dehiin s om l ämnade s itt uppdrag 
r eda n i septembE:'[, förra a r et p:i gr und av a lder s s ktil. flune 
ska ll 'lve n funge ra s om ka s s ö r under 1975, 

Nyvald i styrelsen blev Tai\e Anrle r s s on 05 Detachement F l. 
l l;rn e ft crt d dde s tudieorga ni satö r Be ngt Cade mar . so m [lven 
i fo r ts:itlni ngcn skall fungera s om studie or ga nisatö r . men 
utanfö r sty rel s en. ~'ty re lscn fic k föl j3 ndc utselmde: 

Or dfö r an cJ e och kassö r Itune Selin , CVV. v ordf La r s n yman. 
F 1 - 0 , s e kr de rare IIenry 8otold , CVV, v sekr 110lf Larss on, 
1-' j .. G. v b ssiir H;U1 S Wesl röm, F l -G , lednmöter Ar ne 
I'el' sson , CVV, Bjö rn &iderb:ic k, T' l, Uotha rd Sunclslr ö m. 
Civ i lfön oc h 'J':r gc' !\nde r sson , r l Dctache m<.:nt. Revisorer 
K.l r l- E r ik Lindqvist , UJ[ Ma l m be rg och Stig Byhlin. 

Styrelsen 


